
Razloge za odstop je za
Večer podrobneje pojasnil
nekdanji prvi nadzornik
v Muri Henrik Peternelj,
ki je zastopal NFD
BRANKO ŽUNEC
Kot smo napovedali,naj bi včeraj nad-
zorni svet (NS) podjetja Mura v Murski
Soboti v upravo, ki naj bi bila v prihod-
nje le dvočlanska,poleg Bojana Starma-
na, ki je položaj predsednika uprave
zasedel v četrtek, 24. septembra, ime-
noval nekdanjega Murinega tehnične-
ga direktorja in člana Murine uprave
Milana Morca.

Včeraj pa nam je predsednik šest-
članskega NS Henrik Peternelj, ki je
v svetu zastopal NFD, potrdil, da je s
članoma Desanko Katic (NFD) in Zden-
ko Podlesnikom (NFD) - ta je imel
članstvo v NS v času, ko je bil Murin
prokurist, zamrznjeno - odstopil. Raz-
loga za odstop sta po njegovih besedah
začasna prekinitev sodelovanja nemš-
kega partnerja Hugo Boss z Muro, kar
naj bi bila ena od posledic dvodnevne
stavke v Muri prejšnji ponedeljek in
torek, ter odločitev, da naj bi bil član
uprave Moreč. "Ker za njega kot člana
uprave ne bi glasoval, sem se raje ko-
rektno umaknil in naj drugi odločajo
o tem. Moreč je dolgoletni muraš, ki
je v času predsednika uprave Boruta
Meha vodil proizvodnjo, takrat je pod-
jetje tudi imelo največjo izgubo in so
bili posli s tujci v minusu. Po odhodu
Meha je bil ponovno imenovan v novo
upravo (vodil jo je Aleš Kumperščak,
op. p.), odgovoren je bil za proizvod-

njo, pa je po mesecu ali dveh zapustil
Muro. Govori se, da naj bi bil takrat, ko
je še sodelovalz enim od srbskih part-
nerjev, del poslov z Bossom iz Mure
odpeljal k temu partnerju v Beograd.
Menda sta se kasneje razšla."

Peternelj dodaja, da so bile njemu
večkrat izražene želje, da naj bi Morca
zaposlili v Muri, vendar je temu iz na-
čelnih razlogov nasprotoval. "Sam
je odšel, in če želi sodelovati z Muro,
naj sklene s podjetjem pogodbo,pripe-
lje posle in bo dobival provizijo od za-
služka Mure, ne od količine prodanih
izdelkov, sem vztrajal. Kot kaže, pa na
to Moreč ni reagiral.Ko sem zvedel, da
ga bo Sod pripeljal za člana uprave, in
da Soda pri tem ne bi oviral, sem se iz
etičnih razlogov umaknil. Mislim, da
je to pošteno. Z novim predsednikom
uprave Starmanom sem v petek opra-
vil korekten razgovor, podpisal vso po-
trebno dokumentacijo in se umaknil.
Sedaj se potrjuje teza, da nam nihče ni
hotel pomagati, sedaj ko je odpovedal
Boss, pa so pripravljeni pomagati tako
predsednik vlade kot minister, samo
da bi Bossa pripeljali nazaj. V času na-
šega vodenja pa nas niso podprli in
mislim, da je prav in etično, da sem
se umaknil tudi zato, ker je bila NFD,
ki me je pripeljala v NS, ves čas osovra-
žena. Predlagali smo dokapitalizacijo
Mure, a nam žal ni uspela, pa je bila na
skupščini izglasovanapreko 90-odstot-
no. Vsi so napadali NFD kot solastnika,
da ni ničesar vložil v Muro, ni pa bilo
povedano, da nobeden od lastnikov,
vključno s Sodom, ni ponudilniti evra
za dokapitalizacijo.To je bilo ravnanje

s figo v žepu." Dejstvo, da ga je mno-
žica stavkajočih pred Muro prejšnji

torek ustavila in ga ni pustila v tovar-
no, čeprav se je takoj odzval in prišel
na pogovor na željo neformalnega stav-
kovnega odbora, je bil jeziček na tehtni-
ci njegove končne odločitve.

Ker je zaradi odstopa treh članov
NS - v njem so še trije člani, ki niso
odstopili, to so Matej Sobočan (Sod)

Henrik Peternelj: "Z novim
predsednikom uprave Starmanom
sem v petek opravil korekten razgovor,
podpisal vso potrebno dokumentacijo
in se umaknil." (Igor Napast)

ter Franc Slavič in Izidor Čuk, ki za-
stopata delavce - ta postal opravilno
nesposoben, nas je zanimalo, kako
najhitreje rešiti ta zaplet, saj po redni
potiNS imenuje skupščina družbe, ven-
dar mora od njenega sklica do izvedbe
miniti vsaj mesec dni. "To bi bilo pre-
dolgo. Zato sem direktorju Soda Toma-
žu Kuntariču in predsedniku uprave
Mure Starmanu predlagal, da bi lahko
po zakonu o gospodarskih družbahna
predlog predsednika uprave Mure so-
dišče določilo člane v NS in bi se s tem
zagotovil kvorum za njegovo normal-
no delo. To je treba čim prej speljati,
in če se bo to zgodilo, bi lahko potrdili
Morca za člana uprave in uvedli stečaj
za staro Muro že v tem tednu."



Odstop Murinih nadzornikov so s peticijo zahtevali tudi delavci. (Igor Napast)


